
Turun Hayashi ry      Pöytäkirja 

Vuosikokous            21.3.2015  

Aika: 19.3.2015 klo 19:30  

Paikka: Three Beers  

Läsnä: Jaakko Virtanen  

            Johanna Tuominen  

            Tero Säntti  

            Jouni Valkonen  

            Jesse Savo 

            Antti Soukka 

            Mikko Nieminen 

              

1. Kokouksen avaus  

  Hallituksen puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 19.35  

2. Laillisuuden ja päätövaltaisuuden toteaminen  

  Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi  

3. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta  

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Jaakko Virtanen ja sihteeriksi Johanna  

Tuominen.  

4. Ääntenlaskijoiden valinta  

 Päätettiin valita ääntenlaskijat tarvittaessa.  

5. Tilinpäätöksen ja toimintakertomuksen esittely  

Tilinpäätös ja toimintakertomus esitettiin kokoukselle.  

6. Talousarvion käsittely ja jäsenmaksun suuruus  

Käsiteltiin kerhon talousarvio ja päätettiin jäsenmaksut vuodelle 2015.  

  Kerhon jäsenmaksuksi päätettiin 10 €, juniorit 5 €.  

7. Tuloslaskelman ja taseen vahvistaminen  

  Vahvistettiin kerhon kirjanpito.  

8. Vastuuvapauden myöntäminen hallituksen jäsenille 

 Päätettiin myöntää vastuuvapaus hallituksen jäsenille.  

9. Uuden hallituksen valinta  

 Uuden hallituksen valinta: PJ, varaPJ, taloudenhoitaja.  



Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin Jaakko Virtanen,  

varapuheenjohtajaksi Jesse Savo 

  sekä taloudenhoitaja/sihteeriksi Johanna Tuominen. 

10. Muut esille tulevat asiat  

Keskustelua: Jaakon ehdotus muutoksesta Turkusarjaan  

Keskusteltiin Jaakon ehdotuksesta ja ehdotus ei saanut kannatusta.  

Päätettiin lisätä Turkusarjaan mahdollisuus vaihtaa tasoituskiviä pisteisiin. Seuraavasti: yksi 
tasoituskivi = 13 pistettä, tasoituskiviä voi vaihtaa maksimissaan kolme ja edelleen musta 
aloittaa pelin. Pelit merkitään sarjaan kuten ennenkin.  

Joukkue-SM edustuspaikkojen jakaminen: edustusjoukkueen neljänteen paikkaan on useampi 
hyvä kandidaatti. Päätettiin että paikkaa tarjotaan ensisijaisesti parhaiten PM-kisoissa 
menestyneelle turkulaiselle shodanille. 

Turun mestaruussarjan paikkojen jaosta keskusteltiin myös, yleisesti pidettiin hyvänä ideana 
jakaa kolme paikkaa PM-kisoista ja kaksi paikkaa Turkusarjasta.   

 

11. Kokouksen päättäminen  

 Puheenjohtaja päätti kokouksen 20:35 

 


